
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 276

I lyset af det enorme omfang den hvidvasksag, som landets største bank -

Danske Bank - er involveret i, har, finder ministeren det så relevant og rime-

ligt, at Finanstilsynet benytter sig af alle muligheder for at komme til bunds i

sagen, herunder af egen drift at benytte sig af alle de lovhjemlede muligheder

der er for at få sagen belyst og ikke blot baserer sagens belysning på de op-

lysninger, som Danske Bank selv vælger at give Finanstilsynet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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